
Referat af bestyrelsesmøde den 22. september 2022 

 
 
 
Til stede:    Afbud: 
Peter Lauritzen (formand)  Morten Bøje Degn 
Keld Vestergaard (kasserer)  Anders Lander  
Claus Pedersen (næstformand)  Winni Bonnichsen  
Anders Rohr Jørgensen    
Gurli Thøgersen 
Tobias Skovmose 
Stine Mølgaard Jensen 
Marianne Gøgsig 
 
 
 
Agenda 
 

1. Underskrift af referat fra bestyrelsesmøde den 5. september 
 

2. Gennemgang af regnskab v/ revisor Jørn Schmidt 
 

3. Punkter fra formanden 
a. Indkomne forslag til generalforsamlingen 

i. Forslag om åbningstider til By Night, på hhv. åbent til kl. 21 eller åbent til 
kl. 22 

ii. Forslag om at butikkerne under Vinfestival har åbent fredag til 20, lørdag 
til 14 

iii. Forslag om at tænde julebelysningen fra kl. 7-21. Dette forslag er 
efterfølgende blevet ændret til at blive et punkt på dagsordenen, til 
generel debat.  

iv. Forslag om at vi fremadrettet giver 50.000 kr. til aflønning af bestyrelsens 
medlemmer. Forslaget indebærer, at bestyrelsen selv beslutter hvordan 
beløbet skal fordeles. Argumentet for dette forslag er at gøre det mere 
attraktivt at blive bestyrelsesmedlem.  
 

b. Julebelysningen 2022 
i. Vi debatterer årets julebelysning. Der er generel stemning for at der skal 

være et vist omfang af julebelysning, men der afventes endnu svar fra 
kommunen omkring tilladelse til at tænde for belysningen.  

 
4. Punkter fra næstformanden 

a. Kommunens allokering af penge til Ribe Handel 
i. Vi bliver nødt til, på et tidspunkt, at bede om aktindsigt i den 

beslutningstagning der er lavet omkring fordelingen af støtten til hhv. 
Esbjerg City, Bramming og Ribe Handel.  

ii. Ribe Handels eksistens er truet, hvis vi kigger ind i en nær fremtid hvor 
foreningen potentielt kan miste medlemmer. Derfor er det meget vigtigt 
med et fast, årligt tilskud fra Esbjerg Kommune.  

iii. Tilskuddet er et skridt i den rigtige retning, men fordelingsnøglen er skæv i 
forhold til antallet af aktiviteter/turister/besøgende mm., og Claus er i 
dialog med relevante personer ift. en forklaring.   
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b. Ansøgning fra Ribe Jazzfestival 

i. Jazzfestivalen har haft et underskud igen, og har spurgt ind til om Ribe 
Handel vil være med til at dække 50.000 

ii. Vi har støttet festivalen med markedsføring, samt dækket underskuddet 
fra 2021 

iii. Der argumenteres for, at vi ikke kan bruge medlemmernes penge til at 
dække et underskud 
 

5. Punkter fra koordinator 
a. Infoskilte 

i. Det besluttes at punktet tages med videre til næste bestyrelsesmøde, med 
den nye bestyrelse.  
 

 
 

 
 
 
 


